
Besluitenlijst Commissie Sociale Leefomgeving 21 april 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent; er zijn geen mededelingen. De commissie voegt inspreker
mw. Scharnes van de werkgroep THHG, toe aan de vergadering als agendapunt
4.

2 Vaststellen besluitenlijst adviescommissie d.d. 31 maart 2020
Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst vast.

3 Vragen aan het College
Besluit
De commissie heeft geen vragen.

4 Inspreker bij een niet-geagendeerd onderwerp
Besluit
De commissie ontvangt mw. Scharnes van de werkgroep THHG (Transitie
Hulpverlening Huiselijk Geweld). Ter introductie heeft ze vooraf alvast een tekst
laten verspreiden (zie bijlage). Na diverse vragen uit de commissie is de
conclusie:
- de wethouder zegt toe deze week de hem gestuurde brief van THHG dd 7 april
te beantwoorden en de commissie hierover te informeren, 
- de commissie bespreekt de reactie van de wethouder samen met de RIB
Regiovisie over huiselijk geweld (ris 2559720; agendapunt 10.8) op een nader te
bepalen moment.

STUKKEN TER BESPREKING

5 Themabespreking jeugd (2522710)
Besluit
Wethouder en commissie staan stil bij diverse besluiten die binnenkort worden
genomen over de regionale jeugdhulp. In het memo stonden al de onderwerpen
Governance en Inkoop aangekondigd. De vergadering van 19 mei is
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gereserveerd zodat de commissie standpunten kan meegeven aan de wethouder
voor zijn besluitvormende AB-vergaderingen. Aanvullend vraagt de commissie
aandacht voor: herijking lokaal jeugdbeleid, de organisatorische ontwikkeling van
sociale wijkteams (zoals verwoord in de per mail verstuurde brief dd 21 april) en
de kwaliteit van gecertificeerde instellingen (GI's).

6 Vaststellen Optimalisatietraject Sportboulevard (2420074)
Besluit
Het CDA stelt concreet voor om een juridische second opinion te houden op het
contract met Optisport dan wel de allonge daarbij. Staat hierin voor wiens
rekening de benodigde verhoging van de exploitatiebijdrage is? Zo ja, welke
partij is dit? En kan het contract dan wel de allonge nog worden aangepast?
GroenLinks en D66 steunen het CDA. Andere partijen delen de kritiek van het
CDA op de inhoud van het contract en het gelopen proces - ook in relatie tot de
rol van de gemeenteraad, maar zien geen heil meer in een second opinion. De
commissie besluit het raadsvoorstel te agenderen als bespreekstuk voor de
gemeenteraad (5 minuten spreektijd), waarbij het debat zich zal richten op
verwachte moties en/of amendementen (aangekondigd door CDA en
GroenLinks).
Naar aanleiding van de discussie zegt de wethouder toe te zullen kijken naar
alternatieve beheersmodellen voor gemeentelijk vastgoed; met enige spoed
vanwege aanstaande besluitvorming over bijvoorbeeld de sporthallen. 

7 Raadsinformatiebrief over Huur- en exploitatieovereenkomst Publieke deel
sportboulevard te Dordrecht (2491080)

Besluit
Het CDA stelt concreet voor om een juridische second opinion te houden op het
contract met Optisport dan wel de allonge daarbij. Staat hierin voor wiens
rekening de benodigde verhoging van de exploitatiebijdrage is? Zo ja, welke
partij is dit? En kan het contract dan wel de allonge nog worden aangepast?
GroenLinks en D66 steunen het CDA. Andere partijen delen de kritiek van het
CDA op de inhoud van het contract en het gelopen proces - ook in relatie tot de
rol van de gemeenteraad, maar zien geen heil meer in een second opinion. De
commissie besluit het raadsvoorstel (met deze RIB) te agenderen als
bespreekstuk voor de gemeenteraad (5 minuten spreektijd), waarbij het debat
zich zal richten op verwachte moties en/of amendementen (aangekondigd door
CDA en GroenLinks).
Naar aanleiding van de discussie zegt de wethouder toe te zullen kijken naar
alternatieve beheersmodellen voor gemeentelijk vastgoed; met enige spoed
vanwege aanstaande besluitvorming over bijvoorbeeld de sporthallen.

8 Beantwoording door het college van vragen ex art. 40 RvO van de fractie CDA
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over nadere informatie n.a.v. raadsvoorstel optimalisatie Sportboulevard
(2491670)

Besluit
Het CDA stelt concreet voor om een juridische second opinion te houden op het
contract met Optisport dan wel de allonge daarbij. Staat hierin voor wiens
rekening de benodigde verhoging van de exploitatiebijdrage is? Zo ja, welke
partij is dit? En kan het contract dan wel de allonge nog worden aangepast?
GroenLinks en D66 steunen het CDA. Andere partijen delen de kritiek van het
CDA op de inhoud van het contract en het gelopen proces - ook in relatie tot de
rol van de gemeenteraad, maar zien geen heil meer in een second opinion. De
commissie besluit het raadsvoorstel (met deze beantwoording) te agenderen als
bespreekstuk voor de gemeenteraad (5 minuten spreektijd), waarbij het debat
zich zal richten op verwachte moties en/of amendementen (aangekondigd door
CDA en GroenLinks).
Naar aanleiding van de discussie zegt de wethouder toe te zullen kijken naar
alternatieve beheersmodellen voor gemeentelijk vastgoed; met enige spoed
vanwege aanstaande besluitvorming over bijvoorbeeld de sporthallen.

9 Beantwoording door het college van aanvullende vragen art. 40 RvO van de
fractie CDA over optimalisatie Sportboulevard (2532094)

Besluit
Het CDA stelt concreet voor om een juridische second opinion te houden op het
contract met Optisport dan wel de allonge daarbij. Staat hierin voor wiens
rekening de benodigde verhoging van de exploitatiebijdrage is? Zo ja, welke
partij is dit? En kan het contract dan wel de allonge nog worden aangepast?
GroenLinks en D66 steunen het CDA. Andere partijen delen de kritiek van het
CDA op de inhoud van het contract en het gelopen proces - ook in relatie tot de
rol van de gemeenteraad, maar zien geen heil meer in een second opinion. De
commissie besluit het raadsvoorstel (met deze beantwoording) te agenderen als
bespreekstuk voor de gemeenteraad (5 minuten spreektijd), waarbij het debat
zich zal richten op verwachte moties en/of amendementen (aangekondigd door
CDA en GroenLinks).
Naar aanleiding van de discussie zegt de wethouder toe te zullen kijken naar
alternatieve beheersmodellen voor gemeentelijk vastgoed; met enige spoed
vanwege aanstaande besluitvorming over bijvoorbeeld de sporthallen.

10 AGENDADEEL: Nieuwe behandelvoorstellen  (Zie bijlage)
11 Agenda's komende vergaderingen

Besluit
Ten aanzien van het voorstel voegt de commissie de herijking van lokaal
jeugdbeleid en de aanpak huiselijk geweld (beide een combinatie van diverse
agendapunten vanavond) toe aan 12 mei; per mail vindt correspondentie plaats
over definitieve agendering.
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12 Overzicht stand van zaken Moties 
Besluit
De commissie besluit de stand van zaken uit te stellen tot weer fysiek kan
worden vergaderd.

13 Overzicht stand van zaken Toezeggingen 
Besluit
De commissie besluit de stand van zaken uit te stellen tot weer fysiek kan
worden vergaderd.

14 Rondvraag
Besluit
Geen punten voor de rondvraag.

15 Sluiting
Besluit
De voorzitter sluit de vergadering.
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AGENDADEEL: Nieuwe behandelvoorstellen 
a Vaststellen Cultuurnota 'De kracht van cultuur, voor en door iedere

Dordtenaar' (2511201)
Besluit
De commissie agendeert het voorstel voor 12 mei, inclusief de bijgevoegde
brieven.

b Brandbrief van H. van Dalen en E. Sep over de handelwijze van het
gemeentelijkvastgoedbedrijf dat hen niet langer toestaat in hun atelier te
wonen (2406191)

Besluit
De commissie agendeert het voorstel voor 12 mei, inclusief de bijgevoegde
brieven.

c Antwoordbrief Gemeente Dordrecht op Brandbrief over situatie van een
aantal kunstenaars aan de Singel  (2534240)

Besluit
De commissie agendeert het voorstel voor 12 mei, inclusief de bijgevoegde
brieven.

d Beschikbaar stellen van een krediet voor de aanpak herinrichting en
herpositionering Hof van Nederland (2546621)

Besluit
De commissie (PvdA, VSP, VVD) besluit tot bespreking met als politieke
vraag: zal beschikbaar stellen van krediet de problemen van het museum
oplossen? 

e Instemmen met Startnotitie Toekomst Verenigingshallenplan (VHP)
Besluit
De commissie besluit de startnotitie eerst beeldvormend te agenderen met
de betrokken stichtingen/verenigingen, voordat de commissie het debat
agendeert. De commissie hecht aan een dialoog met de genodigden; geen
klassieke inspraak.

f Raadsinformatiebrief over Huis van Stad en Regio en Bibliotheek AanZet
(2558909)
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Besluit
De commissie besluit de RIB toe te voegen aan de behandeling van de
kadernota. Eventuele vragen/aandachtspunten kunnen fracties alvast
schriftelijk indienen bij de wethouder.

g Raadsinformatiebrief over Implementatie WvGGZ (2558960)
Besluit
De commissie agendeert de RIB ter kennisgeving voor de raad.

h Raadsinformatiebrief over Regiovisie Geweld Hoort Nergens Thuis
(2559720)

Besluit
De commissie agendeert de brief voor bespreking, gezamenlijk met de
behandeling van de reactie van de wethouder aan THHG (zie agendapunt
4).

i Raadsinformatiebrief over Voortgang lokaal plan Jeugd 2019-2020
(2559725)

Besluit
De commissie agendeert de brief voor bespreking (mede in relatie tot
agendapunt 5), ten behoeve van een herijking van lokaal jeugdbeleid,
tezamen met het 21 april per mail verstuurde memo over
onderwijs/jeugdhulp en anticiperend op de afbouw van financiële
solidariteit in de regio.

j Beantwoording door het college van vragen art. 40 RvO van de fracties
GroenLinks en PvdA over opvang minderjarige asielzoekers (2559896)

Besluit
De commissie neemt de beantwoording voor kennisgeving aan.

k Beantwoording door het college van art. 40 vragen van de fractie PVV over
stijgende overlast door alcohol en drugs incl. daklozenproblematiek
(2562148)

Besluit
De commissie neemt de beantwoording voor kennisgeving aan.
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l Memo Vertraging beantwoording Motie Sportpark Krommedijk (2562932)
Besluit
De commissie neemt het memo voor kennisgeving aan.

m Memo: Voortgang Herijking Toekomstvisie sportparken (2562935)
Besluit
De commissie neemt het memo voor kennisgeving aan.
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